
Zápis č. 3/2015 z mimořádného zasedání Dozorčí rady České asociace 

stolního tenisu  

 

dne 21. 9. 2015 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jaromír Zlámal 

Omluveni: Jiří Juřena, Karel Karlovský 

 

Místo konání: budova Kooperativy, Pobřežní 665/21, Praha 8 

 

Program: 

1) Kontrola úkolů z minulého jednání 

2) Čerpání rozpočtu KVS 

3) Konkurz na reprezentačního trenéra juniorek  

4) Rozdělení TV zápasů Extraligy mužů ze strany APK 
5) Koncepce TMK 
6) Různé 

 

Projednáno: 

1) Kontrola úkolů z minulého jednání 

 Úkol: zaslání aktualizovaného přehledu výdajů za reprezentační akce, které již 

proběhly (O: N. Endal, T: do 15. 9. 2015). 

Závěr: bylo zasláno pouze vyúčtování akcí, které se uskutečnily k 10. 5. 2015, další 

akce nebyly vyúčtovány.  Vyúčtování zbývajících akcí zašle dozorčí radě N. Endal 

do 30. 9. 2015. Úkol trvá. 

 Úkol: A. Roubalová požádala předsedu VV ČAST Z. Špačka o přijetí osobní 

odpovědnosti za opakované pozdní dodávání dokladů ze strany KVS. 

Závěr: splněno, předseda VV ČAST Z. Špaček upozornil na tyto nedostatky 

předsedu KVS P. Nedomu. 

 Úkol: VV ČAST se na svém nejbližším zasedání urychleně vyjádří k podaným 

žádostem, které nebyly doposud KM ČAST doporučeny ke schválení VV ČAST 

(O: VV ČAST, T: co nejdříve). 

Závěr: splněno. 

 Úkol: VV ČAST vyhlásí nové dotační programy na rok 2016 do konce roku 2015 

za podmínky, že bude známo financování dotačních programů MŠMT pro rok 

2016 (O: VV ČAST, T: podmínečně do konce roku 2016). 

Závěr: splněno. 

 Úkol: kontaktovat J. Veselku a zjistit aktuální stav příprav nových stanov (O: 

Z. Jirásek, T: co nejdříve). 

Závěr: splněno, J. Veselka byl kontaktován, původní harmonogram nebyl dodržen, 

na základě upozornění DR byl zpracován aktualizovaný harmonogram s novými 

termíny. 

 Úkol: zaslat ostatním členům DR připomínky ke stanovám v písemné podobě (O: 

J. Juřena, T: co nejdříve). 

Závěr: splněno, připomínky byly po odsouhlasení členy DR zaslány J. Veselkovi. 

 Úkol: doporučit APK řešit nesportovní chování diváků článkem v Rozpisu 

Extraligy družstev mužů pro sezónu 2015 / 2016 (O: A. Roubalová, T: co 

nejdříve). 



Závěr: splněno, ředitel Extraligy M. Bajtler přislíbil projednání nového článku 

rozpisu Extraligy s ostatními zástupci v rámci APK. 

 

2) Čerpání rozpočtu KVS – akce mládežnické reprezentace 

- A. Roubalová informovala o čerpání plánu KVS u mládežnické reprezentace na 

základě podkladů, které byly dozorčí radě zaslány N. Endalem, a to s těmito poznatky: 

 k 13. 9. 2015 bylo kompletně vyúčtováno pouze 10 reprezentačních akcí mládeže, 

které se konaly do 10. 5. 2015, 

 u těchto 10 akcí, které lze hodnotit, bylo zjištěno: 

 u 4 akcí nebyl rozpočet vůbec plánován, 

 ze zbývajících 6 akcí byl rozpočet překročen u 4 akcí, 

 u 2 akcí skutečné náklady překračovaly plánované dokonce dvojnásobně (plán 

100.000 Kč, čerpáno cca 200.000 Kč u každé z obou akcí), 

 celkem bylo plánováno na těchto 10 akcí 460.000 Kč, čerpáno bylo 727.154 Kč, 

což znamená překročení plánu o 58%, 

 u náhodně vybrané akce French Open byly zjištěny další nedostatky, např. účast 

Jaroslava Mikesky na náklady ČAST, který není reprezentačním trenérem, jeho 

účast zatím nebyla ze strany KVS nebo VV odůvodněna, 

 dále plánovaný rozpočet pro samoplátce u této akce neodpovídal skutečně 

vyúčtovaným nákladům atd. 

Závěry DR k čerpání rozpočtu KVS: 

1) DR spatřuje jako problém dlouhé období od začátku účetního roku do 

Konference ČAST, tj. od ledna do června, kdy není schválen rozpočet ČAST 

konferencí. 

2) Rozpočet schválený konferencí není dodržován. 

3) DR se domnívá, že reprezentační akce mládeže jsou financovány 

nehospodárně. 

4) DR považuje za nevhodné, že vyúčtování akcí je prováděno s velkým 

zpožděním, a zvažuje, zda není porušován zákon o účetnictví.  

5) A. Roubalová se rozpočtem KVS pro reprezentační akce bude dále zabývat. 

6) J. Zlámal se bude zabývat čerpání finančních prostředků v projektu HBO. 

7) S ohledem na tyto závěry navrhuje DR společnou schůzku s VV, kde budou 

všechny tyto okolnosti projednány. 

 

3) Konkurz na reprezentačního trenéra juniorek  

- A. Roubalová informovala členy DR o svých pochybnostech o regulérnosti průběhu 

konkurzu na reprezentačního trenéra juniorek, neboť 

 vyhlášení konkurzu probíhalo za nedostatečné informovanosti stolnětenisové 

veřejnosti, 

 ke dni zasedání DR nebylo jasné, kdo bude členem výběrové komise či dokonce, 

zda vůbec bude sestavena, 

 v případě jmenování člena VV do výběrové komise se bude jednat o střet zájmů 

(tzn. že člen VV nejdříve v komisi vytvoří návrh a pak si svůj vlastní návrh ve VV 

schválí), 

 existují zde oprávněné pochybnosti o dodržení termínů, které VV sám vyhlásil. 

 Úkol: A. Roubalová se bude i nadále průběhem konkurzu zabývat a 

s výsledky seznámí ostatní členy DR. 
 

 

 



4) Rozdělení TV zápasů Extraligy mužů 

- A. Roubalová informovala členy DR o tom, že úřadujícímu mistru republiky STEN 

marketing HB Ostrov Havlíčkův Brod nebyl ze strany APK přidělen žádný TV přenos 

v domácí herně, pouze 1 TV přenos při zápase venku. 

Závěr DR: 

DR se domnívá, že pro dvojnásobného mistra ČR je pouze 1 TV přenos a to ještě 

v herně soupeře zcela nedostatečný. 

 

5) Koncepce TMK 

- A. Roubalová informovala členy DR o tom, že koncepce TMK a metodika ČAST byla 

VV schválena. 

 

6) Zveřejňování zápisů ze zasedání VV ČAST 

- DR zkonstatovala, že zápisy VV ČAST jsou zveřejňovány s velkým (cca třítýdenním) 

zpožděním, kdy některé informace již nejsou aktuální. 

 

7) Účast členů DR na zasedáních VV ČAST 

- 13. 10. od 13:00 Česká pojišťovna, Na Pankráci 123, Praha 4 – Jaroslav Zlámal, 

- 21. 10. od 15:00 Česká pojišťovna, Na Pankráci 123, Praha 4 – Zdeněk Jirásek. 

 

 

 

V Praze dne 22. 9. 2015 

 

Zapsala: Alice Roubalová 

Ověřili: členové DR  


